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Fyns Døveforenings Årsberetning 2024 
 

Medlems-status pr. 31.12.2024          

155 medlemmer, 6 æresmedlemmer, 10 sekundære 

 
Dødsfald:             

Jean Protin, Willy Elmer Pedersen, Jutta Vikkelsøe-Pedersen og Bjarne Bendtsen  
 

 
Foreningen v. Formand Kim Melander         

Generalforsamlingen 23. marts 2024: 

Generalforsamlingen blev styret af dirigent Daniel Vest med lidt sparring fra Christian Høybye.  

Alle i bestyrelsen stillede op til endnu et år, bortset fra Gunhild Jacobsen.  
Isabelle Malmborg kom ind i stedet for. Så igen i år blev vi en fuldtallig bestyrelse på 7.  

Samt valgt 2 nye suppleanter: Janni Jacobsen og Line Schlitterlau. I stedet for Camilla Huzell. 
Den anden plads var vacant.  

 
Der blev uddelt gaver til frivillige med 25 års jubilæum:   

● Ida Danekilde (som leder af Østfyn)  
● og Ellen Eriksen (De første 3 som leder, derefter 2 år som sekretær, de sidste 20 som 

kasserer af Østfyn)  

● Samt Jan Thyge Pedersen som kasserer i FD.  

 

Frivillighedspris af Ella og Alfred: Birgitte Jacobsen fik denne pris, fordi hun har været frivillig i 

så mange år og i så mange forskellige udvalg. Hun siger aldrig nej, når man spørger hende. 

 

Bestyrelsesarbejde: 

Starten af 2024 blev præget af, at bestyrelsen måtte træffe en meget svær beslutning om at give 

karantæne til to frivillige/medlemmer af foreningen. Det var ikke en let beslutning, men en 

beslutning bestyrelsen følte nødvendig for at kunne få arbejdsro samt skabe trivsel og glæde i alle 
foreningens afdelinger. Det synes vi som bestyrelse, at foreningen er lykkedes med i løbet af året.  

 

Bestyrelsen er tovholder til forskellige udvalg, som vi har i foreningen, hvor tovholder og udvalg 

kan sparre sammen omkring økonomi og aktiviteter. Derudover sidder nogle af bestyrelsens 

medlemmer i Økonomi-udvalg, Ejendomsudvalg samt Medlemsudvalg.  

Her arbejder vi på at kunne få tingene i bedre systemer, så det frivillige arbejde i de udvalg kan 
blive lettere fremadrettet.  

 
Bestyrelsen har haft 6 bestyrelsesmøder, dvs. vi mødes ca. hver 6. uge (bortset fra juli). 

Der har også været 2 samrådsmøder med udvalgene. Derudover har økonomiudvalget haft 5 
møder.  

 

DDL havde landsmøde d. 27. april, hvor Anja og Lis deltog på vegne af Fyns Døveforening.  
 

D. 6. April havde FD arrangeret kandidatdag, hvor Anne Vikkelsø samt Cathrine Mejdal. Før de 
kom, var der “Er du sikker på nettet” oplæg af Politiets IT kriminalafdeling.  

 

Vi havde medlemsmøde 25. august med et flot fremmøde af medlemmer, der var interesserede i 

foreningens og husets fremtid. Der var workshops med 4 forskellige emner.  
Efter de mange gode inputs fra medlemsmødet, sluttede vi dagen med et meget rørende oplæg af 

Ryta, som fortalte om hendes rejse fra Ukraine til Danmark.  
Kæmpe tak til Ryta for det oplæg. Og tak til jer medlemmer, der kom denne dag.  
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FD har haft frivillighedsdag i august sammen med Fredericia Tegnsprogsforening.  

Dagen startede med oplæg udefra: “Hvorfor er jeg frivillig?”.  
Derefter deltog de frivillige i 2 workshops: “Hvad motiverer mig som frivillig” + “Tavshedspligt + 

GDPR”. Det var en rigtigt god dag, og begge foreningers frivillige ønsker mere af dette.  
 

Bestyrelserne fra FD og FTSF havde samarbejdsmøde i november, hvor vi sparrede med 
hinanden om hver vores forenings-arbejdsgange samt hvordan vi evt. kan samarbejde 

fremadrettet.  
Vi siger tak til Fredericia Tegnsprogsforening for dette spændende samarbejde og ser frem til det 

fremtidige samarbejde. Og tak til Velliv for at de to dage med fokus på frivillighed blev muligt.   

 

Vedrørende tilskud: Vi fik 338.500 kroner i §18 fra 5 fynske kommuner. Derudover fik vi penge fra 

flere fonde til aktiviteter i foreningen samt løn til koordinator - og ikke mindst fik vi en stor 

fondsbevilling fra Nykredit til lysprojekt. Stor tak til kommunerne og fondene.  
 

 

Frivillige i foreningen er guld værd          

Frivilligfest blev afholdt d. 9.marts, hvor 27 frivillige mødtes i Maximum Bowling.  
 

Foreningen savner nye kræfter og ideer 
Vi ser dog, at vi har brug for nye kræfter. Det kan være dig i Ad Hoc, som melder til enkelte 

aktiviteter og hjælper til. Det vil aflaste de nuværende flittige frivillige.  

Der er også plads til nye ideer og nye aktiviteter, så hold dig endelig ikke tilbage med dine ideer 
og dine kræfter i det omfang du kan.  

 
Alle frivillige i Fyns Døveforening er vigtige - lige fra dig, der laver kaffe til dig, som knokler med de 

faste aktiviteter.  
Stor tak til alle frivillige - herunder også bestyrelsens frivillige  

 
 

Ejendomsudvalget v. Ejendomsleder Michael Olesen       

Udover mig selv er Frank Hansen, Kim Melander samt medarbejder Malene Melander med i 

ejendomsudvalget.  

 

Samarbejde:  

Det letter ejendomsudvalgets frivillige arbejde, at medarbejderen er med inde over for at få rettet 

op på flere ting. Fx laves der nu indflytningssyn og fraflytningssyn, hvilket der ikke er blevet fulgt 

konsekvent tidligere. Det er vigtigt at overholde.  

Der har været mange opgaver, der skulle løses, hvor det har været nødvendigt at mødes med 

håndværkere i dagtimerne. Her er det dejligt, at vi frivillige ikke skal tage fri fra arbejde eller bruge 

arbejdstiden på korrespondance med håndværkerne.  

 

Vi har et fint samarbejde med viceværten, som sørger for haven. Samt han har dialog med 

beboerne omkring de udfordringer de oplever i lejlighederne og derudover har han tæt dialog med 

ejendomsudvalget omkring håndværker-opgaverne.  

Vi har også rengøringsdame i klublokalet, som gør rent hver 2. uge.  
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Vedligeholdelse i løbet af året:  

● Termostaterne på radiatorsystemet i alle rum i stueetagen (festsalen + øvrige rum) er 

udskiftet, da disse ikke kunne opdateres. Radiatorerne er låst på max temp. i lokalerne, de 

kan kun styres via app.  

● Terrassen har fået indsat dræn ved trappen ved haven  

● Vinduer og døre er blevet malet ved foreningens facade samt i baggården. Flere vinduer 

har fået udskiftet fuge, da det var helt mørnet.  

● Nogle beboere har fået malet/repareret vinduer. 

● Der er blevet fjernet gamle ledninger på facaden samt fyldt huller ud, så vi undgår 

frostskader i murværket, inklusiv fået fjernet en gammel markise ved en af beboerne.  

● Nye lamper er installeret udenfor i baggården.  

● Et større projekt lykkedes med fondsmidler fra Nykredit Fonden, hvor vi kunne udskifte 

lamper i alle kælderlokalerne, så de nu har sensor, så lysene tænder og slukker 

automatisk. Der er dog ikke sensor i selve klublokalet af hensyn til aktiviteterne. Derudover 

også skiftet lamper i alle lokaler på stue-etagen. Her er der ikke sensor. Kun på toiletterne.  

● Der har været udfordringer med rørene hos beboerne i løbet af 2024. Der opstod bl.a. en 

mindre vandskade mellem 2 beboere i julen pga. rørene.  

● Derudover har der været reparation eller udskift af hårde hvidevarer i foreningen og hos 

beboerne. 

 

Ejendomsudvalget oprettede i 2024 en HusAlf gruppe.  

Det er en gruppe med frivillige, som gerne vil hjælpe til med mindre opgaver. Vi har pt. 3 frivillige 

udover ejendomsudvalget i denne gruppe.  

 

I 2024 har husalfene bl.a. hjulpet med at lave:  

● Hegn mellem FD og naboen, da en tidligere festlejer har haft ødelagt 3 af stængerne på 

hegnet. Hegnet var dog så rustent, at det ikke kunne betale sig at få det repareret, derfor 

er stængerne skåret af og nyt hegn kommet på. Det skal lige efterjusteres igen.  

● Derudover er gelænderet til trappen ved baggården til festsalen blevet lavet ordentligt. 

Fliser sat fast. Der mangler så lige det sidste finish, som først kan gøres til foråret.  

● Udskiftet skabslåse i festsalens depot og mange andre små-opgaver 

Kunne du tænke dig at være frivillig husalf, så kontakt os endelig.  

   

Som sædvanlig har vi arbejdsdag. I 2024 havde vi arbejdsdag d. 7.9 med 5 flittige. Vi håber på 

flere frivillige til næste år.  

Stort tak til jer, der ville bruge jeres lørdag på at smukkesere FD.  

 

Tak til: Alle i ejendomsudvalget, HusAlf gruppen, rengøringsteamet i kælderen samt Viceværten. 

Og tak til alle jer frivillige, der har hjulpet med stort og småt igennem året.  

 

 

AktivitetsCenter v. Anni Alex Nielsen - 2 x om måneden       

Aktivitetscenteret er for alle, som kan komme i dagtimerne. Lige fra seniorer til unge. 
Mænd og kvinder. Kort sagt for alle tegnsprogstalende. 

 

Vi havde mange forskellige gode og spændende arrangementer i 2024. 

● Påske kreativ værksted 
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● Creative Space 

● Smykbar 
● Julehygge 

● Yonobi keramik café 
● Oplæg af Mai Mikkelsen om Stigma 

● Oplæg af Jesper Hårdell om døvblindhed 
● Fransons spilcafe 

● Papas Papbar (Blev aflyst pga få tilmeldning) 
● Aafart (blev aflyst pga vejr, vi mødtes stedet ved ved papas papbar endnu engang) 

● Vinter-værksted 

● Fastelavnshygge 

● Sommerhygge 

● Juleværksted/Julebagning 

● Nytårshygge 
● Ud og gå med snappere/spille discgolf 

● Brunsvigerdag 

● Blomsterfestival med tolk og deltage i workshops 

● Mornsol (Lysstøberi) 
● Quiz om kongefamilien 

 
Nogle arrangementer var med stor meget succes med mange deltagere. Der blev kun aflyst et 

enkelt arrangement i 2024. 

 
Vi har fået en ny frivillig ind i teamet, Janni Jacobsen.  

 
Vi søger nye kræfter til aktivitetscenter-teamet. Vi søger dig, som gerne vil hjælpe hver 

anden torsdag eller bare den ene torsdag – eller komme med hjælpende hænder af og til. Jo 
flere vi er i teamet, jo sjovere bliver det for alle. 

 
 

Fællesspisning v. Malene Melander - 1 x om måneden efter akt.center    

Fyns Døveforening kan være stolte af dette tilbud. 

Det er jer medlemmer af Fyns Døveforening, der kommer og er frivillige kokke til fællesspisning. 

Det giver noget helt andet, når det er jeres hjemmelavede mad vi nyder istedet for at bestille 

udefra.  

Klap lige jer selv på skulderen, at I er så gode til at melde jer på banen som frivillig kok og derved 

skabe et hyggeligt fællesskab for alle tegnsprogstalende på Fyn over et lækkert hjemmelavet 

måltid. 

 

Januar:  Karbonader   Fra Kokkens lille køkken 

Februar: Hjemmelavet lasagne  Karin og Dino 

Marts:       Ingen pga. påsken 

April:   Ukrainsk mad   Ryta og Anzhelika 

Maj:   Koteletter i fad   Carsten og Linda 

Juni:   Vi grillede selv   Akt.center gav tilbehør 

August:  Bøf med mos   Fra Slagter Theilgaard 

September:      Aflyst 

Oktober:  Dansk/ukrainsk julebord Michael og Anzhelika 

November:  Engelsk Pie    Kim og Andrew 

December:  Smørrebrød   Fra Føtex 
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Historisk samling v. Lis Danekilde - 2 x om måneden       

I Historisk udvalg (Vera, Birgitte, Jørgen og Lis) arbejder vi fortsat i vores kælder hver 
anden tirsdag og vi har travlt. 

 
Vi har haft møder med formanden og medarbejder omkring, hvordan vi griber det an med at få 

lavet et tidsskrift for 130 år, da den manglede vi til 125 års dagen.  
 

Opgaven er stor for os at klare alene, derfor har en lille gruppe af frivillige meldt sig: Isabelle som 

hjælper med layout og billeder samt Anni og Frank, der finder med fotos og emner. 

Det er vi glade for. Det er et kæmpe arbejde og vi har kun kort tid. 

 

Af fondspenge fra Veluxfonden har vi købt reoler til det lille nye arkivrum, så vi får bedre orden og 
oversigt over, hvad vi har. Der er også af de midler indkøbt en del andre redskaber, der letter 

vores historiske arbejde. Fx en fotoscanner, makulator og meget andet. Stort tak til Velux Fonden.  

 

Derudover har vi også fået penge fra Døvefonden til at kunne overspille gamle smalfilm, VHS mv 
over til USB. Vi er slet ikke færdige med dette arbejde.  

 
Vi kunne godt bruge ekstra hænder, hvis nogen har interesse og lyst at være med i vores team. 

Det kan være en gang imellem eller et bestemt område, du gerne vil hjælpe til med.  

 
 

IT Café v. Isabelle Malmborg - 2 x om måneden        
Vi har gennemsnitligt 8 til 12 deltagere pr. gang. 

 
Der undervises i gentagne emner samt nye emner:  

● Hvordan man bruger Facebook / Messenger – læg et billede op, skift profilbillede, skriv nyt 
opslag. 

● Hvordan man kan købe DSB Orange billet / Orange Fribillet. 
● Overførsel af billeder til harddisk eller iCloud/drev. 

● Hvordan gemme koder på Google Chrome 

● Brug af diverse apps som f.eks Akuthjælp til døve, RejseBillet, ForeningLet, Nabohjælp, 

Odense Rundt, GoVisit 2.0, Sundhed, apoteket, medicin.dk. m.m 
 

Derudover er der individuelle behov, lige fra hvordan man redigere et billede, sende en mail med 
et billede, sprog oversættelse, sortere i mapper/billeder og hvordan man kan skifte ny kode / 

glemt kode og meget andet.  

 

Vi skiftes stadig til at medbringe en kage til it-cafe, hvilket er en stor succes for deltagerne, da vi 
alle nyder at der er tid til at hygge og snakke imellem alt det digitale svære.  

 

IT Cafés trofaste deltager Jutta Vikkelsøe-Pedersens faste plads blev tom i 2024. Det var underligt 

for resten af deltagerne.  

 

Anni og jeg nyder vores frivillige arbejde i It Cafe og fortsætter gerne, så længe der stadig kommer 

nogle, som har brug for hjælp. Det er altid så hyggeligt. 
 

 
Kultur v. Birgitte Jacobsen           

Kultur har arrangementer ca. 1 x om måneden, hvor vi tidligere havde 2 x om måneden. Dette 
skyldes manglende ressourcer i frivillig teamet. Vi søger folk, der gerne vil give en hånd med.  
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Januar - blev aflyst pga. for få tilmeldinger 
Februar - fastelavnsfest for 21 personer, hvor vi havde en rigtig hyggelig fest i klublokalet.  

Maj - Emil Trillingsgaard Stabel fortalte 2.del af “Adoption fra Budapest til Danmark 
Juni - sommerfest for 70 personer. Her spillede vi Discgolf. Og havde en god fest om aftenen. 22.  

August - vi prøvede Locked Room i Odense city. En udfordring for alle der deltog. 17 personer 
September - vi tog ud til Odeon for at se Esben Dalgaard fortælle meget rørende om hans 

kræftforløb. Deltagerbetalingen gik ubeskåret til kræftens bekæmpelse. 15 personer 
Oktober - Busudflugt til ReePark, hvor alle kunne gå for sig selv. Derefter mødtes vi med 2 

guider, der fortalte om de levende krybdyr, som vi kunne få lov at røre. 23 personer.  

November - Årets traditionelle banko med mange gode præmier. 76 personer kom.  

December - Oplæg af Kim Moesby “livets vendinger” med budskabet om at vi skal huske at nyde 

livet, mens vi har det. 51 personer (både FD og FTSF medlemmer) 

 
 

Poker v. Benny Gravesen - 8 x om året + en dagens spil      

23 deltog til forårsturneringen, hvor 17 deltog til finaleaftenen. 

22 deltog til efterårsturneringen, hvor 20 deltog til finaleaftenen.  
 

Der bliver delt op med 6 spillere ved hvert bord til 1 div., 2 div., 3 div.  
Programmet er at vi starter kl. 18.20 med at finde plads og gøre klar til at spille poker kl. 18.30. 

Efter ca 2 timers spil er der pause i 40 minutter, hvor der er tid til at købe kaffe og kage.  

Ved sidste finale runde til forårsturneringen sælges der i stedet pølse og brød, som spises kl. 18. 
Vi spiller er typisk færdige med at spille ca. kl. 22.15.  

Ved finaleaftenerne bliver der uddelt præmier til 1., 2. og 3. plads til hver division 
 

Traditionen tro så har vi også “Dagens Spil” 1 lørdag i efteråret - det havde vi d. 23. november 
Der kom 16 deltagere. Vi startede med at spille kl 13, hvor der til pausen var æbleskiver og gløgg. 

Når 8 spillere ryger ud, laves der et nyt bord til de 8 spillere, som så slås om at få præmier 1.-3. 
plads og de resterende 8 spiller videre til finalen for at få 1.-3. plads 

 
Efter Dagens Spil var der julefrokost med Casino tema, som Isabelle, Kim, Malene, Michael og 

Claus havde arrangeret. Der kunne spilles flere forskellige spil denne aften. Og dresskoden var at 

komme i casino farver. Det var en fin fest.  

Tak til jer frivillige, der hjalp til at gøre festen klar, så vi fra poker udvalget kunne koncentrere os om 
Dagens spil. Vi hjalp til efter bagefter. 

 
 

Seniorklubben v. Vibeke Borup - 2 x om måneden       

Pr. 31.12.24 havde Seniorklubben i alt ca. 50 medlemmer. 

 
Det har været et meget anderledes og også et meget vanskeligt år i Seniorklubben. 

Bestyrelsen i Seniorklubben blev nedlagt, idet to af bestyrelsesmedlemmerne fik karantæne 

grundet selektive informationer samt modarbejdet foreningens formål ved at opfordre senior-

medlemmerne til at overveje at blive selvstændig seniorklub.  

 

Det var meget hårdt for Seniorklubbens medlemmer at opleve denne karantæne.  

Seniorklubbens medlemmer besluttede, at der ikke længere skal være en seniorklub-bestyrelse. 
Alle hjælper hinanden og at der skulle findes et par kontaktpersoner/ledere i stedet. Marianne 

Dilling og Hanne Hvidtfeldt blev valgt. Senere trak Hanne sig og Maria V. Tanggaard trådte til.  
 

Den 9. januar - 37 deltagere: Vi havde socialt samvær med velkomst, og Seniorklubben gav 
kage. Josephine og Brit Andersen fra DDL holdt oplæg om DDL`s ældreundersøgelse. 
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Den 23. januar – 38 deltagere: Jenny Havn fra Odense Kommune holdt oplæg om, 

hvad kommunen kan tilbyde ældre døve bosat i Odense Kommune.  
Den 6. februar – 38 deltagere: Medlemsmøde – forberedelse til FD`s 

generalforsamling 23. marts. Samt Bent Brøndum kom og fortalte om Brohusklubbens 
løsrivelse fra hovedforeningen 1866. En rigtig god dag, hvor vi blev klogere på, hvad det at blive 

selvstændig klub vil medføre. 
Den 20. februar – 39 deltagere: Tidligere chefkriminalinspektør og politi fagleder for 

Efterretningstjenesten Hans Jørgen Bonnichsen holdt foredrag om bl.a. spionage kriminalitet,  
Den 5. marts – 37 deltagere: Der var årsmøde 2024. 

Den 19. marts – 35 deltagere: Døvepræst Ulrik Thiim holdt foredrag om stress.  

Den 2.april – 40 deltagere: Programmøde til efterårsprogrammet 24. Derefter påskefrokost i 

Døvehuset for første gang i Seniorklubben  

Den 16. april - ? deltagere: Banko spil. 

Den 30. april – 30 deltagere: Oplæg af Vibeke Borup om kommunikation  
Den 14. maj – 26 deltagere: Omvendt banko 

Den 28. maj - 25 deltagere: Zoo – udflugt blev droppet. Vi havde frit samvær i stedet.  

Den 12. juni – 203 deltagere: Seniortræf 24 på Nyborg Strand i Nyborg - Seniorklubben 

Fynboerne var vært. En rigtig fin dag.  
 

Vedr. efteråret er der ikke noteret antal ved arrangementerne, der har været mellem 30-35 
deltagere.  

 

Den 6. august: Frit samvær – Seniorklubben gav kage. 
Den 20. august: Socialt samvær 

Den 3. september: 22. deltagere: Udflugt til Flensborg. Med sejltur på fjordbåden, grænsehandel 
og sluttede af med 2-retters middag på Bov Kro.  

Den 17. september 48 deltagere: Oplæg af Ritva Bergmann om “De stærke foreningskvinder” 
Åbent arrangement, hvor alle måtte deltage, derfor blev det rykket til kl. 16.00.  

Den 1. oktober: Oplæg af Gugga Fiil – ”Livet som døv senior – kender du dine muligheder?”. Et 
godt oplæg, som gav en diskussion om ældre døves livsvilkår. 

Den 15. oktober: Programmøde til forårsprogram 2025  
Den 29. oktober: Tips spil – og hyggeligt samvær. 

Den 12. november: Oplæg af Ole Vestergaard “At have en drøm…vent ikke for længe” 

Den 26. november: BANKO  

Den 10. december: Julefrokost i Døvehuset. Frokosten blev bestilt udefra. Alle hyggede sig med 
de festlige indslag. 

 
 

Spisevenner v. Malene Melander - 1 x om måneden        

Dette er et særligt tilbud i foreningen. Det foregår 1x om måneden og er et anonymt tilbud. Det er 

derfor du ikke ser billeder af deltagerne til arrangementet, men kun billeder af maden og de 

frivillige. 

 

Det skal være helt op til deltagerne selv, om de vil fortælle andre, at de deltager i dette tilbud, de 

må bare ikke fortælle, hvem de andre deltagere er. 

Derfor er det også vigtigt, at andre ikke kommer uanmeldt ind i lokalet, når der er Spisevenner i 

foreningen. 

Da tilbuddet er anonymt, skal man tilmelde sig hos medarbejderen Malene, der kan fortælle om 

tilbuddet. 
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Deltagerne kan være: 

• personer som har haft svært ved at komme i foreningen; 

• svært ved at snakke med andre i foreningen; 

• haft oplevet noget i foreningen, som gør personen usikker på at komme 

• eller personer som savner at mødes med døve i hverdagen. 

 

Spisevenner er et tilbud, der skaber bro til at få lyst til at komme til foreningens andre 

arrangementer. Det er jo dejligt, når det kan lykkes at skabe en rolig vej ind i foreningen igen. 

Som en deltager siger: ”Spisevenner” er vores legeplads, før vi kommer ind i den store skolegård. 

 

En stor tak skal der lyde til de frivillige i Spisevenner, Brian, Birgitte og Carsten. 

Uden jer, så kunne vi ikke få den dejlige mad og deltagerne nyder jeres rolige og trygge selskab. 

 

 
Whist v. Jan Thyge Pedersen - 2 x om måneden        

Tak til Benny for de år, du har været whist-leder. Jan overtog fra august.  
Der har været spillet whist i alle måneder, lige bortset fra juni og juli.  

Der er gennemsnitligt 8-12 deltagere pr. gang. 
  

Nye er meget velkomne til at komme og spille whist.  
 

Turneringer: 

● Fredericia inviterede til åben whist turnering d. 5.10, hvor 7 deltog fra Fyn. 

● Vi var også til trekantsturnering i København i november, hvor 6 personer fra FDs whist 

deltog. Jan Thyge vandt turneringen.  
 

 
Østfyn v. Ida Danekilde - 1 x om måneden i Nyborg       

Østfyns Døveklub holder til på den gamle skole, Vestervold, Kgs. Bastionsvej 2, Nyborg. Et dejligt 
sted med nem parkeringsmulighed og gode lokaler. Vi mødes hver første torsdag i måneden fra kl. 

15.00 – 18.00. 
 

Der er gratis kaffe for FDs medlemmer og alle tager selv brød med undtagen til årsmødet, hvor 
klubben giver kage. 

 
Der er kommet flere til i klubben og det glæder os. Vi har i gennemsnit 25 deltagere.  

 

Af aktiviteter har vi i 2024 haft:  

● Pakkeleg,  
● Oplæg af Børge Clausen om hans liv som døvblind - meget interessant. 

● Påskehygge,  
● Sommerudflugt til restaurant Centralcafeén og derefter besøge Dyrehavemøllen med guide 

og tolk. 
● social samvær,  

● Sjov underholdning med ”gamle” spil,  

● Banko med fine gevinster  
● Og vi sluttede naturligvis året af med julefrokost, som foregik på restaurant Centralcafeén 

og alle havde nissehuer på – meget festligt og sjovt. 
 

Dødsfald: Ketty Bendtsen i januar og Bjarne Bendtsen i juli, begge var mangeårig 
trofast medlem af Døveklubben Østfyn. Æret være deres minde 


